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Řada pracovních a konferenčních židlí FIERO se na první pohled odlišuje svým nezaměnitelným a 
originálním designem. Subtilnost konstrukce, strohé až minimalistické tvary, ale zároveň i vysoce kom-
fortní a ergonomické sezení, jsou charakteristickými vlastnostmi této řady. Nosné části kovové pod-
nože jsou vyrobeny z profilů čtvercového nebo obdélníkového průřezu a podepírají letmo uchycenou 
područku z masivního bukového dřeva. Subtilnost opěráku je docílena použitím ocelového profilu jako 
hlavního nosného prvku. Atraktivita tohoto modelu se nejvíce projeví v luxusním nerezovém provede-
ní. Tento designový šperk se stane ozdobou každé moderní kanceláře.

FIERO office and reception chairs are of a very unique design. Characteristics of this product line are: 
a subtle construction, nearly minimalistic shape and also highly comfortable and ergonomic sitting. 
Carrier parts of the metal base are made of square or rectangle cross section Jakl profiles. They sup-
port fitted beech solid armrests. Subtlety of the back is reached by the use of steel strip as the main 
supporting element. Attractiveness of this model is mostly noticeable in luxury stainless finish. This 
design jewel is a decoration for every modern office.

Die Reihe von Büro - und Konferenzstühlen FIERO hebt sich auf den ersten Blick durch ihr unverwech-
selbares und originelles Design ab. Eine schlanke Konstruktion, nüchterne bis minimalistische Formen, 
aber gleichzeitig höchst komfortables und ergonomisches Sitzen sind charakteristische Eigenschaften 
dieser Reihe. Die tragenden Teile des Metallgestells sind aus kantigem Profil mit quadratischem oder 
rechteckigem Querschnitt gefertigt und stützen die frei hängenden Armlehnen aus massivem Holz. 
Die Filigranität der Teile der Rückenlehne wird durch die Verwendung von Metallbändern als Haupttr-
agelement erreicht. Die Attraktivität dieses Modells kommt am Besten bei der Luxusausführung aus 
rostfreiem Stahl zur Geltung. Dieses Designschmuckstück ist eine Zierde für jedes modernes Büro.
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FIERO
FIEROTEC
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Fiero / Fierotec Cuatro

Fiero / Fierotec Dos

Fiero / Fierotec Una
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Fierotec Dos Fiero Dos

nastavení synchro-dynamického na-
klápění sedadla a opěradla s možností 
aretace v 5 polohách

plynulé nastavení přítlaku opěradla

nastavení 4° náklonu sedadla



Řada FIEROTEC svým designem vychází z modelové řady Fiero. Speciálně vyvinutá síťovina nahrazuje ča-
lounění v oblasti opěráku a umocňuje subtilnost celé konstrukce. Účelnost tohoto řešení zákazníci ocení 
především v letních měsících. Pružný charakter síťoviny zvyšuje pocit pohodlí a relaxace.

FIEROTEC’s design comes from the Fiero product line. Specially designed mash used on for the back 
substitutes for the original upholstery and empowers the subtlety of the chair construction.  Customer will 
appreciate this solution especially in summer. The flexible nature of mesh enriches comfort and relaxation.

Die Reihe FIEROTEC orientiert sich am Design der Modellreihe Feiro. Die speziell entwickelte Netzbespan-
nung ersetzt die Polsterung im Bereich der Rückenlehne und ermöglicht die Schlankheit der gesamten 
Konstruktion. Die Vorzüge dieser Lösung bieten sich dem Kunden vor allem in den Sommermonaten. Der 
flexible Charakter der Netzbespannung erhöht das Gefühl der Bequemlichkeit und Entspannung.
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Fiero Cuatro

Fierotec Una PP 5D

Fiero Una

Fiero Cuatro

DYNAMIC MECHANIKA
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nastavení výšky sezení

4

nastavení synchro-dynamického na-
klápění sedadla a opěradla s možností 
aretace v 5 polohách

plynulé nastavení přítlaku opěradla

nastavení 4° náklonu sedadla
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